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رضا عنایتی
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

 مدال نقره تیم والیبال زنان  
ایران قطعی شد

تسنیم: مرحله نیمه نهایی مسابقات والیبال 
زنان و مردان بازی های همبستگی کشورهای 
اسلامی با 4  پیگیری شد. تیم ملی والیبال زنان 
ایران در دیدار خود در این مرحله به مصاف 
جمهوری آذربایجان رفت و 3 بر یک این تیم را 
شکست داد و به عنوان فینالیست نخست این 
بازی ها معرفی شد. شاگردان الساندرا کمپدلی 
که در ست دوم این دیدار 25 بر 18 مغلوب 
جمهوری آذربایجان شده بودند، در ست های 
اول، سوم و چهارم به ترتیب با امتیازهای 25 بر 
18، 25 بر 16 و 25 بر 22 به پیروزی رسیدند تا 
مدال نقره و نایب قهرمانی این تیم قطعی شود. 
تیم ایران، دوشنبه،  24 مردادماه برای کسب مقام 
قهرمانی در فینال به میدان می رود. آخرین مدال 
تیم ملی والیبال زنان ایران در مسابقات رسمی 
در بازی های آسیایی سال 1966 به رنگ برنز 
به دست آمده بود. از سوی دیگر با صعود تیم ملی 
والیبال زنان ایران به دیدار نهایی بازی های 
همبستگی کشورهای اسلامی مدال نقره این 
تیم قطعی شد که نخستین نایب قهرمانی تاریخ 

والیبال زنان ایران محسوب می شود. 

رقابت های  اول  هفته  در  پرسپولیس 
لیگ برتر در فولادشهر مقابل ذوب آهن به 
نتیجه ای بهتر از تساوی بدون گل نرسید. 
مرتضی فنونی زاده در این خصوص صحبت 

کرد. 
  نظرتان درباره تساوی سرخپوشان 

مقابل ذوب آهن چیست؟
استفاده از 2 هافبک دفاعی نقطه تاریک 
پرسپولیس در فصل جدید است و سرخپوشان 
با این سیستم به موفقیت نمی رسند. سعید 
صادقی در دیدار با ذوب آهن پرتلاش و خوب 
بازی کرد، اما سروش رفیعی نتوانست توانایی 
خود را نشان بدهد. پرسپولیس بعداز جدایی 
بشار رسن خلأ یک هافبک بازیساز را حس 
می کرد، اما امسال 3 بازیکن بازیساز دارد که 

هر کدام می خواهند پاس گل بدهند. 
ارزیابی  چگونه  را  دیدار  کلیت    

می کنید؟
بازی جالبی از سوی پرسپولیس و ذوب آهن 
شاهد نبودیم. به هر حال با وجود اینکه مسابقه 
اول بود، اما پرسپولیس نباید به راحتی امتیاز 
از دست بدهد چون تعداد مدعیان قهرمانی 
زیاد شده است. بازیکنان هم باید حواسشان 
باشد، چرا که هواداران فقط از آنها قهرمانی 
می خواهند. متاسفانه با وجود اینکه مالکیت 
توپ در اختیار پرسپولیس بود، اما این تیم 
دیگر  از سوی  نداشت.  آنچنانی  موقعیت 
شاگردان گل محمدی با وجود اینکه مدافعان 
ذوب آهن سرزن بودند، اما همچنان اصرار به 

ارسال توپ های هوایی داشتند. 
  درباره جذب »لوکادیا« چه نظری 

دارید؟
 باشگاه پرسپولیس با دیدن فیلم های این 
بازیکن اقدام به جذبش کرد که به نظرم این 
بازیکن باید در تمرین شرکت کند تا قابلیت و 

توانایی هایش مشخص شود. 

خارج ازمستطیل سبز

 مرتضی فنونی زاده: 
 دیدار ذوب آهن 

 و پرسپولیس 
جالب نبود! 

خبــــــر
 پاسخ همسر »ایکاردی« 

به »گالتیه« 
واندا.نارا، همسر و مدیربرنامه  های مائورو.

ایکاردی به مسئولان باشگاه پاری سن ژرمن 
برای تحت فشار قراردادن همسر او جهت ترک 
پارک دو پرنس هشدار داد. ایکاردی 31 ساله 
جایی در برنامه های تاکتیکی کریستوف.گالتیه 
سرمربی پاریسی ها ندارد و به همین دلیل هم 
او در فهرست بازیکنان مازاد تیم قرار گرفته 
است. گالتیه  بیان کرد: بهترین راه  حل درمورد 
آینده ایکاردی آن است که این بازیکن به تیمی 
دیگر برود که فرصت بازی داشته باشد. در 
همین حال باشگاه پاریسی امیدوار است که 
قبل از بسته شدن پنجره نقل وانتقالات در 
روز 31 آگوست )17 روز دیگر( ایکاردی را 
به تیمی دیگر بفرستد که از پرداخت حقوق 
قابل توجه او معاف شود. خود بازیکن اما خیال 
رفتن ندارد، ضمن اینکه هیچ تیمی هم به طور 
جدی برای خریدنش قدمی برنداشته است. 
مدیربرنامه های ایکاردی هم به نوعی این موضوع 
را تایید کرد. »نارا« در پاسخ به »گالتیه« درباره 
آینده بازیکن اظهارداشت: مائورو از تیم کنار 
گذاشته نشده است. هنوز دو سال دیگر از 
قرارداد او با پاری سن ژرمن باقی مانده است. برای 
کنارگذاشتن یک بازیکن از یک تیم باید یک 
کشتی پراز پول به او پرداخت و من فکر نمی کنم 
پاری  سن ژرمن چنین تصمیمی داشته  که 
باشد. مائورو بازیکنی است که از سایر تیم های 
اروپایی کلی پیشنهاد دارد. مدیربرنامه های 
ایکاردی در واکنش به این سوال که آیا حواشی 
زندگی شخصی او و همسرش سبب شده که این 
بازیکن از برنامه های تاکتیکی تیم کنار گذاشته 
شود، سرمربی جدید تیم را مقصر جلوه داد و 
اظهارداشت: معمولا وقتی تیم ها مربی عوض 
می کنند و مربیان جدید خواسته ها و تصمیمات 

جدیدی دارند، چنین اتفاقاتی رخ می دهد.

هفته  اول  لیگ  همیشه  جذاب  نیست

سرمربی سابق پرسپولیس گفت: این تیم باید روی ارسال 
پاس های در عمق هم برنامه داشته باشد. حمید درخشان 
درباره تساوی بدون گل پرسپولیس برابر ذوب آهن اظهارکرد: 
بازی های نخست لیگ همیشه طوری است که تیم ها از 
یکدیگر شناخت کافی ندارند و برای همین بازی ها در ابتدا 
باکیفیت برگزار نمی شود. ذوبی ها در نیمه اول عملا فرصتی 
به پرسپولیس ندادند و به خوبی کارهای دفاعی را انجام دادند 
اما بعداز اخراج بازیکن ذوب آهن این تیم دیگر نتوانست روند 
نیمه نخست خود را ادامه بدهد. وی در ادامه درباره عملکرد 

بازیکنان جدید پرسپولیس بیان کرد: در نقل وانتقالات 
پرسپولیس بازیکنان خوبی را جذب کرده که توانسته اند روند 
این تیم را تغییر دهند. در دیدار برابر ذوب آهن هم بازیکنانی 
چون بیرانوند، اسماعیلی فر و سروش رفیعی، گولسیانی و سعید 
صادقی خوب کار کردند و نشان دادند اگر هماهنگ تر شوند، 
پرسپولیس می تواند نمایش بهتری داشته باشد. با این حال 
فکر می کنم هنوز ضعف هایی در خط حمله پرسپولیس وجود 
دارد که امیدوارم با حضور مهاجم هلندی این مشکل برطرف 
شود و بتواند از بیشتر فرصت های بهره لازم را ببرد. او درباره 

حضور »لوکادیا« هم گفت: پرسپولیس نیاز به یک مهاجم 
شش دانگ داشت و فکر می کنم »لوکادیا« همان مهاجم 
باشد. او در لیگ های معتبر بازی کرده و قطعا می تواند به 
پرسپولیس کمک کند. سرمربی سابق پرسپولیس درباره اینکه 
آیا پرسپولیس نسبت به فصل گذشته از نظر نحوه بازی تغییر 
کرده است یا خیر، افزود: بله، نوع و شیوه بازی پرسپولیس 
تغییر کرده است، اما مربیان باید بدانند که فقط نباید روی 
ارسال ها حساب کنند و باید برنامه ای هم برای عمق خط دفاع 
حریف داشته باشند و کارهای ترکیبی و پاس های در عمق هم 
بیشتر ارسال کنند. درخشان در پاسخ به این سوال که آیا برای 
پرسپولیس شانسی برای قهرمانی قائل است یا خیر، اظهارکرد: 
پرسپولیس می تواند قهرمان شود اما باید از فرصت های خود 

به خوبی استفاده و ضعف های خود را برطرف کند. 

 حمید درخشان: 

پرسپولیس به مهاجم شش دانگ نیاز داشت

                  حضور  
در شرایطی که هنوز تصاویر رسمی از عقد قرارداد 
محبی با استقلال منتشر نشده، اما از طریق رسانه رسمی 
آبی ها عکس این بازیکن در مجموعه انقلاب منتشر شد 
تا مشخص شود این بازیکن برای همراهی تیمش در 

دیدار با ملوان، از آمادگی کافی برخوردار است.

            انتقال  
پس از جذب سعید صادقی، مهدی احمدی و 
تغییرات گسترده در سمت چپ پرسپولیس، »آقایی« 
ترجیح داد برای حضور ثابت، راهی فولاد شود و در 
دیدار برابر صنعت نفت آبادان نیز به همراه احسان 

پهلوان، از ابتدا در ترکیب ثابت به میدان رفتند.  

                              بازگشت  
مهدی قائدی به ایران بازگشت. باشگاه استقلال 
درخصوص مهاجم سابقش  در تهران نوشت: مهدی 
قائدی که پس از توافق انجام شده، این فصل برای 
استقلال بازی خواهد کرد، به تهران رسید. قائدی 

به زودی در تمرینات استقلال شرکت می کند.

ت
شــ

س نو
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 فوتبـــال داخلـــی 
 تسنیم: بال ایرانی تیم فوتبال فاینورد مورد توجه یک 
باشگاه هلندی دیگر قرار گرفته است.  علیرضا جهانبخش که 
جایگاهش در ترکیب اصلی فاینورد تضمین شده نیست و دو 
سال دیگر هم با این باشگاه قرارداد دارد، مورد توجه یک تیم 
هلندی دیگر قرار گرفته است. جهانبخش هنوز پیشنهادی 
از جانب این باشگاه هلندی دریافت نکرده است. طبق این 
گزارش؛ جهانبخش 29 ساله دورنمای خوبی در فاینورد ندارد، 
جایی که باید به ترتیب جاوایرو دیلروسون، پاتریک والمارک 
و اوساما ادریسی را جلوی خود تحمل کند. سرمربی اوترخت 
از پیوستن جهانبخش به این تیم استقبال می کند. باید دید 
که آیا واقعا این انتقال عملی می شود یا خیر! جهانبخش 
در گذشته در تیم های انِ ای سی نایمخن و AZ آلکمار در 
زمین های هلند غوغایی به پا کرده بود و در سومین فصل 
حضورش در AZ آلکمار حتی بهترین گلزن مسابقات اردویژه 
لقب گرفت و در پایان همان فصل راهی برایتون منتقل شد، 
اما در انگلیس به سختی فرصت بازی پیدا کرد. جهانبخش 
تابستان گذشته فاینورد را به امید احیای دوران حرفه ای خود 
انتخاب کرد، اما هرگز به فرم و شکل قدیمی خود نزدیک نشد. 
آرنه اسلات، سرمربی فاینورد با وجود دیلروسون، والمارک، 
ادریسی و به زودی پایکسائوی برزیلی گزینه های زیادی در 
پست جهانبخش دارد. ملی پوش ایرانی در بازی فاینورد مقابل 
تیم های ویتسه و هیرنوین بازیکن تعویضی بود. جهانبخش 
تاکنون در 43 بازی برای فاینورد به میدان رفته و آمار هشت 

گل زده و چهار پاس گل را از خود برجای گذاشته است. 

فوتبال  تیم  اسپانیایی  دروازه بان  دخه آ،  داوید   
منچستریونایتد بابت اشتباهاتش در بازی با برنتفورد 
فوتبال  تیم  کرد.  عذرخواهی  تیم  این  هواداران  از 
منچستریونایتد در حالی در دومین بازی خود در رقابت های 
فصل جدید لیگ برتر انگلیس در خانه برنتفورد تن به شکست 
4 بر صفر داد و دومین باخت متوالی اش را در این رقابت ها 
تجربه کرد که داویددخه آ با عملکرد ضعیفش یکی از عوامل 
اصلی شکست شیاطین سرخ در این بازی بود. دروازه بان 
اسپانیایی منچستریونایتد پس از این بازی گفت: من باعث 
شدم تا تیم 3 امتیاز از دست بدهد و عملکرد ضعیفی از خودم 
ارائه دادم. روز وحشتناکی بود. ما باید بهتر واکنش نشان 
دهیم. من باید اولین ضربه حریف را مهار کنم و در این صورت 
نتیجه متفاوت خواهد بود. گاهی اوقات باید بازی خوانی 
بهتری داشته باشم. دخه آ در ادامه اظهارداشت: ما همانند 
تیم های دیگر نیستیم. آنها ابتدا گل می خورند و در ادامه به 
پیروزی 5 بر یک یا 6 بر یک می رسند. 
ضربـــــات  باید 
حریف را بهتـــر 
مهار می کردم و 
عملکرد ضعیفـــی 
از خودم ارائه دادم. 
مسئولیت این عملکردم 
را می پذیرم، اما باید سرمان را 
بالا بگیریم و متحد باشیم چون 
باید چیزهای زیادی یاد بگیریم. 
»یونایتد« در بازی بعدی اش، 
دوشنبه 31 مردادماه در ورزشگاه 
لیورپول  پذیرای  اولدترافورد 

خواهد بود.

 بیــن المــلل

 رأی  دادگاه  CAS  به  آبی ها   ابلاغ  شد 

»استرا«  استقلال  را  نقره داغ   کرد! 

آرمان ملی: »استراماچونی« که با کارنامه خوبی که در 
استقلال داشت هنوز مورد علاقه هواداران این باشگاه است، این 

مربی، باشگاه آبی پوش پایتخت را نقره داغ کرد! 
  شکایت استرا

سال 1399 استراماچونی از استقلال به فیفا شکایت کرده که 
در دادخواست اولیه این مربی ایتالیایی حدودا مبلغ یک میلیون 
و 12۰ هزار یورو از باشگاه استقلال طلب کرده است. از این مبلغ 
حدود 75۰ هزار یورو مربوط به قرارداد سال دوم این مربی بوده 
است که 5۰ هزار دلار نیز پول مدیربرنامه های اوست و حدود 
37۰ هزار یورو هم مانده از فصل نیمه تمامش است که نشان 
می دهد استقلال 38۰ هزار دلار به این مربی پرداختی داشته 
است. براساس بندی که در این قرارداد وجود دارد هر طرفی که 
قرارداد را فسخ کند باید 2۰ درصد اضافه بر مبلغ قرارداد خسارت 
بدهد که این 2۰ درصد چیزی حدود 224 هزار یورو می شود که 
با اضافه کردن این مبلغ به یک میلیون و 12۰ هزار یوروی ادعایی 
استراماچونی، طلب این مربی چیزی حدود یک میلیون 344 
هزار یورو می شود. استرا حدود 324 هزار یورو نیز برای شش ماه 
حقوقش از قرار ماهی 54 هزار یورو درخواست کرده است و 

شش ماه حقوقش را به عنوان خسارت می خواهد.  
  رأی اولیه 

آبان ماه سال 1399 کمیته انضباطی فیفا با ارسال نامه ای 
به باشگاه استقلال ضمن ارائه مشروح پرونده شکایت آندره آ.

استراماچونی، این باشگاه را به پرداخت مبلغ یک میلیون و 359 
هزار یورو بابت مطالبات سرمربی ایتالیایی پیشین آبی پوشان 
محکوم کرد. برخلاف پرونده های قبلی، این بار مسئولان استقلال 
مدعی  هستند مدارکی را در اختیار دارند که می تواند باعث کسر از 

مبلغ یادشده شود. این مدارک شامل دست خط های استراماچونی 
برای کاهش قرارداد دو ساله اش به یکسال است. در دست خط 
دیگری از استراماچونی، این مربی به صراحت اعلام کرده که 
حقوقش بیشتر از دو ماه به تعویق نیفتاده است. از طرفی، حقوق 
معوق یکی از ماه های همکاری دو طرف توسط مدیران استقلال به 
حساب استراماچونی واریز شده و حقوق ماه دیگر نیز که در ترکیه 
حواله شده بود، برگشت خورده است. این مساله از نظر مسئولان 
استقلال نشان می دهد که در پرداخت مطالبات استراماچونی 
حسن نیت شان را نشان داده بودند و این مربی خودش تصمیم به 
جدایی گرفته است. به همین دلیل، مسئولان استقلال 25 آبانماه 
رسما اعتراض خود به پرونده استراماچونی را برای ثبت در دادگاه 
ورزشی CAS ارسال کردند. گفته می شود با توجه به درخواست 
باشگاه استقلال و همچنین لایحه سنگین استراماچونی، دادگاه 

CAS از سه قاضی برای این پرونده استفاده می کند. 
  نظر مدیرعامل سابق 

احمد سعادتمند، مدیرعامل سابق استقلال آبانماه سال 1399 
در مورد پرونده شکایت استراماچونی از استقلال تصریح کرد: 
شکایت او 285 صفحه ای بوده است. دوستان می گویند در این 
پرونده به خوبی دفاع نشده، اما چگونه در پرونده »ساشا.شفر« 
و »میگوئل« به خوبی دفاع شد؟ وکیل همه این پرونده ها خانم 
»سوسانا.انجی« بود که در فیفا وکیل قهاری به شمار می رود. 
دوستان باید در ماه های دی، بهمن و اسفند مبلغ 4 هزار فرانک 
سوئیس بابت پرونده میگوئل به فیفا می دادند که این کار را نکردند. 
وی ادامه داد: یک روز بعد از انتصابم به عنوان مدیرعامل باشگاه، 
این مبلغ را واریز کردیم و پس از دفاع از پرونده  پیروز شدیم. باید 
یک مبلغ 16۰ و یک مبلغ 17۰ هزار دلار بابت این پرونده ها 

پرداخت می کردیم. دوستان اعداد را در پرونده استراماچونی 
نمی دانند و به عنوان سخنگو صحبت می کنند. مبلغ شکایت 
این مربی، یک میلیون و 86۰ هزار یورو بوده که ما مطالبات 
24 صفحه ای را فرستادیم. خانم انجی اعلام کرد احتمالا مبلغ 
34۰ تا 35۰ هزار یوروی آن کم شود. مدیرعامل پیشین باشگاه 
استقلال با بیان اینکه دوستان اصرار دارند بگویند مبلغ این 
شکایت، یک میلیون و 33۰ هزار یورو بوده است، خاطرنشان 
کرد: این در حالی است که هر روز، 5 درصد روزشمار می افتد 
که به مبلغ یک میلیون و 5۰۰ هزار یورو می رسد. من قرارداد 
استراماچونی را نبستم، اما دفاع خیلی خوبی شد. آقای مددی 
گفته است دستاوردی در کار نبود، اما بعدا می فهمند. اگر اجازه 
می دادند و اتفاقی که دنبال آن بودیم می افتاد، خیلی به نفع نظام 

و به صلاح دولت بود. 
  محکومیت مجدد استقلال 

دادگاه CAS حکم پرونده شکایت آندره آ.استراماچونی علیه 
باشگاه استقلال را تایید کرد. در شرایطی که باشگاه استقلال 
پرونده شکایت آندره آ.استراماچونی، سرمربی ایتالیایی پیشین 
خود را به دادگاه حکمیت ورزش برده بود، در نهایت پس از نزدیک 
به دو سال رأی کمیته انضباطی فیفا علیه استقلال توسط دادگاه 
CAS تایید شد. به این ترتیب، باشگاه استقلال باید نزدیک به 
یک میلیون و 35۰ هزار یورو به این مربی پرداخت کند، به این 
مبلغ دیرکرد آن نیز اضافه می شود، همچنین هزینه های دادرسی 
و وکلای باشگاه استقلال نیز باید توسط این باشگاه پرداخت شود. 

  نظر باشگاه 
معاون حقوقی باشگاه استقلال اعلام کرد: بدهی این باشگاه 
به سرمربی ایتالیایی و پیشین آبی پوشان یک میلیون و 5۰۰ هزار 
یورو خواهد بود. فرشید سمیعی اظهارداشت: بعداز صدور رأی 
فیفا درباره پرونده استراماچونی و محکومیت باشگاه، مدیریت 
وقت استقلال به دادگاه CAS شکایت و جهت اخذ نتیجه وکلای 
خارجی استخدام کرد. بعداز انتصاب آقای آجورلو همواره سعی 
شد در عین حمایت و پشتیبانی از وکلای مربوطه، نظارت و 
پیگیری لازم صورت گیرد. وی در ادامه تصریح کرد: در جلسه 
حضوری دادگاه حکمیت ورزش که نیاز به حضور تعدادی از شهود 
بود، متأسفانه مهم ترین شاهد استقلال یعنی امیرحسین فتحی، 
مدیرعامل پیشین باشگاه بنا به دلایلی در جلسه حضوری شرکت 
نکرد که وکلای خارجی، این موضوع را یکی از چند عامل اصلی 
عدم نتیجه گیری پرونده دانستند. معاون حقوقی باشگاه استقلال 
خاطرنشان کرد: رأی صادره با محاسبه خسارت تأخیر تأدیه بالغ 
بر 1.5 میلیون یورو خواهد بود. باشگاه استقلال ضمن کوشش و 
تلاش برای پرداخت مبلغ محکوم  شده، تلاش می کند فعالیت های 
نقل وانتقالاتی خود را در فرصت باقیمانده به انتها برساند. ان شاءا... 
این بار نیز مانند دفعات قبلی، منابع مالی لازم برای عبور از این 

پرونده با مدیریت و درایت آجورلو تهیه و پرداخت خواهد شد. 

  سهراب   انتظاری: 

تساوی پرسپولیس در بازی اول نتیجه بدی نبود
مهاجم پیشین تیم پرسپولیس تساوی این تیم مقابل 
ذوب آهن در هفته نخست لیگ برتر را نتیجه بدی ندانست و گفت: 

پرسپولیس در هفته های آینده نتایج بهتری کسب خواهد کرد.
  تساوی در هفته اول 

سهراب انتظاری اظهارداشت: به نظرم پرسپولیس مقابل 
ذوب آهن خوب بازی کرد. در فولادشهر به خاطر اینکه سطح 
استادیوم خیلی از دریا بالاتر است، تنفس کمی سنگین می شود. 
بازی اول لیگ بود و طبیعتا اوایل فصل بدن  بازیکنان کمی 
سنگین است. با این حال به نظرم تیم ما خوب بازی کرد. باید این 
نکته را هم گفت که یکسری از بچه ها تازه به تیم اضافه شدند و 
زمان می برد تا هماهنگ شوند. این بازیکنان باید در بازی های 
رسمی هماهنگ شوند. تیم ما برای شروع فصل بد بازی نکرد. 

درست است موقعیت هایی خراب شد، ولی ایراد ندارد.
  فرصت سوزی 

مهاجم پیشین تیم پرسپولیس در مورد فرصت سوزی 

بازیکنان این تیم به خصوص مهدی عبدی در لحظاتی از بازی 
تصریح کرد: عبدی در لحظه ای که تک به تک شد، می توانست 
خیلی کار راحت تری انجام دهد. اگر به کمال کامیابی نیا پاس 
می داد راحت گل می شد. این نکته را هم باید بگویم، ما از اول 
نقل و انتقالات فشار می آوریم که مهاجم نداریم. این موضوع 
درست است و انتظار هوادار هم بی جا نیست، ولی فکر می کنم اثر 
منفی   این هجمه ها را در بازی روز شنبه دیدیم. انتظاری افزود: ما 
از مهاجمان خودمان غافل شدیم و صحبت هایی کردیم که روی 
آنها اثر منفی گذاشت. با این حرف ها به مهاجمان خودمان ضربه 
زدیم. من خودم هم اگر در تیم باشم و بگویند مهاجم نداریم در 
من اثر می گذارد، همان طور که در بازی مقابل ذوب آهن تأثیر آن 
را روی عبدی دیدیم. آن صحنه تک به تک توپی نبود که عبدی 
تبدیل به گل نکند. به نظرم این هجمه ها و فشارها اثر منفی روی 
عبدی گذاشته بود. فکر می کنم عبدی می خواست خودش 
را نشان دهد و نتوانست تصمیم خوبی بگیرد. او در شرایطی 

سخت تر از اینها، توپ را تبدیل به گل کرده بود، ولی روز شنبه دو 
موقعیت خیلی خوب را هدر داد. عبدی و پاکدل مهاجمان خوبی 
هستند و باید فشار را از روی آنها برداریم. تساوی در اصفهان 
برای شروع کار خوب بود. 29 بازی دیگر هم وجود دارد و باید از 

تیم حمایت کرد.
  سایر تیم ها 

وی راجع به شرایط سایر تیم ها در هفته نخست لیگ برتر 
توضیح داد: امسال همه تیم ها هزینه کرده اند و دیگر نمی توانیم از 
قبل پیش بینی کنیم چه تیم هایی برنده می شوند. هفته اول نشان 
داد که رقابت سختی وجود دارد. به طور مثال استقلال در زمین 
خودش با اینکه بازی خوبی انجام داد، شکست خورد. به نظرم 
بازی ها امسال جذاب می شود و کسی نمی تواند پیش بینی کند 
که برنده چه تیمی است. باید پنج، شش هفته بگذرد تا نظر 

بهتری درباره فصل جدید بدهیم. 
  تماشاگران

گلزن سابق پرسپولیس در پایان یادآور شد: چیزی که در 
هفته اول به ذوق می زد غیبت تماشاگران بود. به نظرم غیبت آنها 
کیفیت فنی را پایین می آورد. تماشاگر به بازی جذابیت می دهد 
و امیدوارم چاره ای اندیشیده شود تا بازی ها با حضور هواداران 

برگزار شود. فوتبال بدون تماشاگر معنی ندارد. 

هفته اول فصل جدید لیگ برتر طی روزهای گذشته برگزار 
شد. طبیعی است که مسابقات هفته اول جذاب نباشد. تیم ها 
پس از بدنسازی فشرده وارد مسابقات می شوند و بدن  بازیکنان 
طراوت بالایی ندارد. بازی استقلال و سپاهان دو نیمه کاملا 
متفاوت بود. نیمه اول بیشتر استقلال و نیمه دوم هم سپاهان 
حریف را کنترل کرد. به طور قطع بازی کاملا جذاب نبود اما 
هفته به هفته با توجه به بازیکنان و سرمربیان خارجی که وارد 
لیگ ما شده اند، مسابقات جذاب تر می شود. امیدوارم پیشرفت 
بیشتری در فوتبال مان ببینیم و هر هفته مسابقات جذاب، 
بیشتر تماشاگران را برای حضور در ورزشگاه ها ترغیب کند. 
الان نمی توان درباره سیستم و سبک بازی صحبت کرد. باید 
چند هفته بگذرد تا پس از آن بتوان شرایط را تحلیل کرد. الان 
هر حرفی بزنیم فقط از روی تجربه است و نمی توان به صورت 
کامل گفت که سبک و تجربه یک تیم خوب است یا نه. با توجه 
به پخش شدن مهره های سرشناس بین 6 تیم مدعی که از 
لحاظ فکری و جذب بازیکن موفق بوده اند در هفته های بعدی 
شرایط بهتر می شود. استقلال در خط حمله با تعداد بازیکنان 
بالایی که دارد ترافیک قابل توجهی را ایجاد کرده است. این 
بسته به تفکرات سرمربی است و همان طور که گفتم باید چند 
هفته صبر کنیم و متوجه شویم که قرار است مهاجمان در 
خط حمله چکاری انجام بدهند. استقلال قطعا به یک بازیکن 
طراح باکیفیت نیاز دارد و اگر از بین بازیکنان موجود خط میانی 
هم کسی بتواند این کار را انجام بدهد، خیلی عالی می شود. در 
خصوص بازگشت قائدی نمی توان با عملکرد فصل گذشته وی، 
قائدی را قضاوت کرد. بعضی از بازیکنان در یک سیستم خوب 
عمل می کنند و شاید در یک سیستم اصلا توانایی بازی نداشته 
باشند. نمی توان گفت به دلیل عملکرد فصل گذشته مهدی 
قائدی یک بازیکن ضعیف است. قائدی قطعا می تواند به استقلال 
کمک کند و یکی از مهره های تاثیرگذار لیگ امسال خواهد بود. 
این انتقال را با فال نیک می گیرم و قطعا شرایط استقلال هفته 
به هفته بهتر می شود. هواداران باید صبوری کنند. فراز و نشیب 
همیشه در فوتبال وجود دارد. اگر شما عاشق یک تیم هستید 
باید در سختی و آسانی از علاقه خودتان کم نکنید. مطمئنم 
هواداران خوب استقلال پشت تیم شان هستند و با انرژی مثبت 
خودشان استرس را از تیم جدا کنند. حضور تیم در استرس کار 
را خیلی سخت می کند و می دانم که هواداران مانند همیشه 

حامی این تیم خواهند بود. 

سال  پنجم
شماره   1345


